
25/4-2025 Danderyd


Svar på interpellation från Kristin Eriksson (C) gällande en 
Ek som fälldes i Stocksund i januari 2021. 

Vid kommunfullmäktiges sammanträde den 17 mars 2025 ställde Kristin 
Eriksson (C) en interpellation gällande en ek som fälldes i Stocksund i 
Januari 2021 till Tekniska Nämndens Ordförande Robert Nibelius (M).


Interpellationen utmynnar i 9 frågor som jag besvarar enligt 
följande: 

1. Har en slutgiltig uppgörelse ingåtts med fastighetsägaren? 
Svar: Ja en slutlig uppgörelse har ingåtts.
  
2. Vad blev utfallet? 
Svar: Fastighetsägaren har fått ersättning via kommunens försäkringsbolag med 
ett belopp uppgående till 197 500 kr till kravställaren. Kommunens självrisk för 
ansvarsförsäkringen i detta ärende var 47 600 kr. 
 
3. Anser ordföranden att kompensationen är tillräcklig för den skada och 
förödelse som Tekniska kontoret vållat fastighetsägaren? 
Svar: Detta var en uppgörelse mellan fastighetsägaren och kommunens 
försäkringsbolag och det finns ingen anledning från kommunen sida att 
ifrågasätta den ersättningen. 
 
4. Vad har hänt med den stora mängden värdefullt ekträ som tidigare 
utgjorde den levande oersättliga eken? 
Svar: Ekträet har både använts till ett par träskivor som blivit konstverk, men 
också som pedagogiskt utbildningsmaterial om ekens liv, vilket kommer att 
anläggas i Sätraängsparken i år. Resten av eken har blivit faunadepå vilket gör 
att den medverkar till att insekter och fåglar i kommunen får goda 
förutsättningar att få en bra livscykel.  
 
5. Har den stora mängden ekträ värderats?  
Svar: Nej 
  



6. Vad är anledningen till att ingen värdering gjorts?  
Svar: Värdering av ved- och trädmaterial görs i regel inte i samband av 
nedtagning av träd.  
  
7. Hur mycket värderades dessa mängder ekträ till?  
N/A 
 
8. Vem har i dag ansvaret för denna stora mängd ekträ?  
Svar: Kommunen har ansvar för den faunadepå som eken utgör. 

9. Hur anser man att den värdefulla träråvaran ska hanteras framöver?
Svar: Den ska ligga kvar på plats för faunadepån för att långsamt brytas ned av 
insekter, svampar och andra livsformer som är beroende av ekved för sin 
överlevnad. Till exempel har vi bredbandad ekbarkbock i kommunen som är 
otroligt sällsynt och beroende av ekved i alla stadier av nedbrytning för att 
kunna fortplanta sig.  

Robert Nibelius (M) 
Ordförande Tekniska Nämnden


